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Protokół nr 17/2020 

z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 16 marca 2020 r. o godz. od 1530do 1645 

w Urzędzie Miejskim w Suwałkach. 

 

 

Obecni członkowie Komisji Kultury, Sportu i Turystyki: 

1. Bogdan Bezdziecki – Przewodniczący Komisji 

2. Marek Lech Zborowski-Weychman – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Tadeusz Czerwiecki 

4. Anna Maria Gawlińska 

5. Jacek Juszkiewicz  

6. Kamil Lauryn 

7. Jacek Niedźwiedzki 

8. Wojciech Pająk  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk 

2. Ewa Beata Sidorek – Z-ca Prezydenta Miasta Suwałk 

3. Agnieszka Domalewska –Naczelnik Wydziału Kultury i Sportu 

4. Agnieszka Szyszko – Pełnomocnik ds. Organizacji Pozarządowych   

5. Marek Anuszkiewicz – Specjalista w Wydziale Inwestycji 

6. Waldemar Borysewicz – Dyrektor OSiR 

7. Maria Kołodziejska - Dyrektor Biblioteki Publicznej w Suwałkach 

8. Zdzisław Przełomiec – Przewodniczący Rady Miejskiej w Suwałkach 

9. Miłosz Stachurski – Wydział Kultury i Sportu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Bogdan Bezdziecki – Przewodniczący Komisji Kultury Sportu i Turystyki powitał zebranych 

i przypomniał, że porządek posiedzenia został przesłany wraz z materiałami komisyjnymi. 

Zapytał, czy są uwagi do porządku posiedzenia. 

 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 16/2020 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 lutego 2020 r. 

2. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej           

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta 

na 2021 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako 

części budżetu miasta na 2021 rok. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Bibliotece Publicznej                  

im. Marii Konopnickiej w Suwałkach.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podziału samorządowej instytucji kultury- 

Muzeum Okręgowego w Suwałkach poprzez wyłączenie z jego struktur oddziału – Centrum 
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Sztuki Współczesnej – Galerii Andrzeja Strumiłły i włączenia jej do samorządowej 

instytucji kultury – Suwalskiego Ośrodka Kultury pod nazwą Galeria Sztuki „Stara Łaźnia” 

6. Sprawozdanie z wykonania rocznego planu działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji                

w Suwałkach za 2019 rok.  

7. Ranking rywalizacji sportowej młodzieży w Mieście Suwałki (Końcowa klasyfikacja 

współzawodnictwa szkół w roku szkolnym 2018/2019 oraz System Sportu Młodzieżowego 

punkty zdobyte przez suwalskie kluby w latach 2013-2018).  

8. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt.1 

Przyjęcie Protokołu nr 16/2020 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 lutego 2020 r. 

 

Bogdan Bezdziecki zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do protokołu, wobec czego 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 
Ad pkt. 2 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej         

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta 

na 2021 rok. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Czesław Renkiewicz- Prezydent Miasta Suwałk omówił proponowane zmiany w SBO                  

w stosunku do stanu poprzedniego. Wyraził opinię o braku konsekwencji w sprawie realizacji 

Budżetu Obywatelskiego na terenach szkolnych. Na wniosek radnych dopuszczono jeden 

projekt duży na terenach szkolnych, dwie szkoły ze sobą rywalizowały, wygrała Szkoła 

Podstawowa nr 6. Według Prezydenta, głosowanie pozostawiało wiele do życzenia, zostały w 

to mocno zaangażowane dzieci, które zostały zobligowane do pozyskania jak największej 

liczby głosów, nastąpiło pospolite ruszenie. Pojawiły się głosy krytyczne, również ze strony 

radnych Rady Miejskiej. W wyniku tego, w obecnej propozycji, zrezygnowano z możliwości 

realizacji projektów dużych na terenach szkolnych, proponuje się jedynie realizację projektów 

małych. Nie brakuje również głosów, że należy całkowicie zrezygnować z realizacji projektów 

w szkołach. Kolejną zmianą w stosunku do poprzedniego SBO jest zwiększenie kwoty 

projektów inwestycyjnych małych do 120 tyś. zł ponieważ w kwocie 100 tyś. większość 

projektów się nie mieściło i trzeba było dokładać brakujące środki. Na projekty inwestycyjne 

małe mamy 600 tyś. zł. Na duże przeznaczono kwotę od 120 tyś. zł do 900 tyś. zł, było 800 tyś. 

zł. Na duże projekty inwestycyjne przeznaczono kwotę 1 mln. 900 tys. zł. Dodatkową zmianą 

jest przeprowadzenie procedury wyboru projektów do terminu opracowania projektu budżetu 

miasta na kolejny rok. 

 

Agnieszka Szyszko poinformowała, że w materiałach radni otrzymali informację z 11 marca 

kiedy trwały jeszcze konsultacje. Do terminu zakończenia 13 marca nie wpłynęły uwagi więc 

na sesję radni otrzymają informację o tej samej treści lecz z datą 13 marca.    

 

Czesław Renkiewicz- Prezydent Miasta Suwałk dodał, że obecnie skłaniamy się do 

ograniczenia projektów w placówkach oświatowych ale oczywiście ostateczna decyzja należy 

do radnych. Dodał, że zgodnie z zapisami zrealizowany projekt musi być ogólnodostępny czyli 

gwarantujący mieszkańcom bezpłatną możliwość korzystania z efektów projektu. Prezydent 
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wyraził opinię, że dla części podmiotów powinna być wprowadzona odpłatność ponieważ 

efekty projektów niejednokrotnie generują koszty utrzymania, a wiele podmiotów, które 

korzystają z infrastruktury powstałej z SBO, w związku ze swoją działalnością ma przychody.   

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, wobec czego Przewodniczący Komisji stwierdził,  

że Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej               

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 

2021 rok została przyjęta. 

 
Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako 

części budżetu miasta na 2021 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Marek L. Zborowski – Weychman zasugerował aby nie dawać placówkom oświatowym 

małych projektów inwestycyjnych, a jedynie możliwość uczestnictwa w miękkich projektach. 

Na potwierdzenie sugestii poinformował, że dotarło do niego wiele głosów organizacji 

pozarządowych i mieszkańców, którzy mają takie samo zdanie. Radny potwierdził, że 

zgłoszona sugestia jest to wniosek formalny w brzmieniu „ w § 2 pkt. 3 W grupie projektów 

dużych od 120 tyś. do 900 tyś. oraz małych nie dopuszcza się oraz w § 17 pkt. 2 …placówki 

oświatowe. 

 

Wojciech Pająk zapytał czy w związku ze zmianą nie trzeba będzie wprowadzić zmian                

w  załącznikach.  

 

Jacek Niedźwiedzki zapytał gdzie w projekcie jest opisana odpowiedzialność za koszty 

utrzymania zrealizowanej inwestycji.  

 

Wojciech Pająk poparł wniosek formalny radnego M.L. Zborowskiego – Weychman, dodając, 

że celem udziału szkół w Budżecie Obywatelskim jest również nauka demokracji, a występują 

sytuacje gdzie dzieci uczą się patologicznych zachowań kupowania głosów za czekoladę czy 

bilet do kina    

 

Bogdan Bezdziecki dodał, że bezsprzecznie było to błędem i musimy to naprawić. 

 

Tadeusz Czerwiecki zawnioskował o doprecyzowanie § 2 pkt. 4 Dopuszcza się możliwość 

zgłaszania projektów zlokalizowanych na nieruchomościach nie będących własnością Gminy 

Miasta Suwałki lub nieruchomościach stanowiących własność Gminy Miasta Suwałki 

obciążonych na rzecz osób trzecich wymienionych w § 6 pkt. 6 ust. 1 - do 20 tyś. zł. 

 

Anna M. Gawlińska stwierdziła, czy musi być zgoda właściciela 

 

Głosowanie nad wnioskiem radnego Marka L. Zborowskiego - Weychman  

 

za przyjęciem wniosku głosowało  -   8  radnych jednogłośnie 

przeciw                                           -    0  

wstrzymało się od głosu                 -    0. 

 

Głosowanie nad wnioskiem radnego Tadeusza Czerwieckiego  
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za przyjęciem wniosku głosowało  -   8  radnych jednogłośnie 

przeciw                                           -    0  

wstrzymało się od głosu                 -    0. 

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania 

nad projektem uchwały. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   8  radnych 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie 

Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2021 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Bibliotece Publicznej im. 

Marii Konopnickiej w Suwałkach.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ewa B. Sidorek przedstawiła projekt uchwały i omówiła zmiany w porównaniu do 

poprzedniego statutu. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały, więc Przewodniczący 

Komisji stwierdził, że przystępuje się do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   8  radnych jednogłośnie 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania statutu Bibliotece 

Publicznej im. Marii Konopnickiej w Suwałkach.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podziału samorządowej instytucji kultury- 

Muzeum Okręgowego w Suwałkach poprzez wyłączenie z jego struktur oddziału – 

Centrum Sztuki Współczesnej – Galerii Andrzeja Strumiłły i włączenia jej do 

samorządowej instytucji kultury – Suwalskiego Ośrodka Kultury pod nazwą Galeria 

Sztuki „Stara Łaźnia” 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Czesław Renkiewicz- Prezydent Miasta Suwałk, omówił projekt uchwały. Dodał, że remont 

byłej łaźni dobiega końca, trwa wyposażanie i nadchodzi czas na realizację planu przeniesienia 

galerii. Przypomniał o tym, że podjęto uchwałę intencyjną, którą pozytywnie zaopiniował 
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Minister Kultury. Poinformował również, że planuje się zaangażowanie organizacji 

pozarządowych w wypełnienie i prowadzenie byłej łaźni.  

 

Ewa B. Sidorek dodała, że Rada Muzeum jednogłośnie zaopiniowała zamiar wyłączenia 

galerii z Muzeum. Liczba etatów przy obecnej galerii to 2,5. 

 

Czesław Renkiewicz- Prezydent Miasta Suwałk dodał, że muzealia zostają przy Muzeum 

Okręgowym, nie zostają przekazane do Suwalskiego Ośrodka Kultury, ponieważ zostały 

wpisane do rejestru muzealiów. Nadmienił, że kiedyś muzealia trafiły do Muzeum Okręgowego 

z Regionalnego Ośrodka Kultury w Suwałkach. 

 

Bogdan Bezdziecki zapytał czy środki na przechowywanie tych zbiorów są zabezpieczone. 
 

Czesław Renkiewicz- Prezydent Miasta Suwałk odpowiedział, że środki na zabezpieczenie 

muzealiów są zabezpieczenie w tak dużym stopniu, że prawdopodobnie żadne z podlaskich 

muzeów takich środków nie posiada, a mało jest takich muzeów w Polsce z takim 

zabezpieczeniem środków ochrony osobistej i elektronicznej.  

 

Ewa B. Sidorek dodała, że po podjęciu uchwały dyrektorzy Muzeum i SOK będą rozmawiać 

o użyczeniu dalszych zbiorów. Obiekt byłej łaźni posiada dużą strefę wystawienniczą i trzeba 

ją zapełnić. 

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i uwag do projektu uchwały, więc Przewodniczący 

Komisji stwierdził, że przystępuje się do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   8  radnych jednogłośnie 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podziału samorządowej 

instytucji kultury - Muzeum Okręgowego w Suwałkach poprzez wyłączenie z jego struktur 

oddziału – Centrum Sztuki Współczesnej – Galerii Andrzeja Strumiłły i włączenia jej do 

samorządowej instytucji kultury – Suwalskiego Ośrodka Kultury pod nazwą Galeria Sztuki 

„Stara Łaźnia” 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 6 

Sprawozdanie z wykonania rocznego planu działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji             

w Suwałkach za 2019 rok.   

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Waldemar Borysewicz omówił szczegółowo sprawozdanie. Dodał, że Suwałki Arena cieszy 

się ogromnym zainteresowaniem. Większość obiektów jest deficytowe, korzystają z nich 

mieszkańcy i sportowcy stąd wpływy nie pokrywają wydatków. Omówił zadania i specyfikę 

zespołów obiektów, które są zarządzane przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Suwałkach. 

Omówił stan boisk do piłki nożnej. Ocenił ich stan jako zadowalający. Aqapark posiada wysoką 

frekwencję, która wciąż rośnie, co wyróżnia nas w Polsce. OSiR zabezpiecza trzy kąpieliska: 

Zalew Arkadia, Stary Folwark i Krzywe. Posiada też pomieszczenie w starej łaźni oraz zarządza 
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jazem na rzece. Tegoroczny budżet OSiR to 14 mln zł. wydatków i 5 mln zł. planowanych 

przychodów. 

 

Kamil Lauryn zapytał ile było pielęgnacji boisk piłkarskich ze sztuczną nawierzchnią 

trawiastą przy szkołach i dlaczego zostało to pominięte w sprawozdaniu. Poprosił aby na 

następną Komisję przygotować informację ile było takich konserwacji / pielęgnacji i w jakich 

szkołach. Zapytał również czy Ośrodek Sportu i Rekreacji jest przygotowany i ma zakupiony 

granulat do pielęgnacji boisk, powszechnie wiadomo, że bardzo duża ilość granulatu musi być 

dosypywana przy każdej konserwacji półrocznej. Zapytał również czy zespół do konserwacji 

boisk jest doposażony w potrzebny sprzęt np. w miernik granulatu. 

 

Waldemar Borysewicz odpowiedział, że miernik jest na wyposażeniu. W tym roku 

priorytetem była Suwałki Arena ale boiska nie zostały zapomniane. Pracownicy odpowiedzialni 

za konserwację boisk jeździli na szkolenia na Stadion Legii. Na początku było duże 

zapotrzebowanie na granulat, obecnie jest uzupełniany na bieżąco. Nie dołączono szczegółowej 

dokumentacji, o której mówił radny, ponieważ nie widziano takiej potrzeby. Boiska są 

monitorowane na bieżąco. Przypomniał, że to szkoły są zarządcami boisk. Sprzęt do pielęgnacji 

boisk jest sprzętem serwisowym, bardzo mocno eksploatowanym. Jego wykorzystanie jest 

jednym z najwyższym w kraju. 

 

Czesław Renkiewicz- Prezydent Miasta Suwałk polecił radnym zwrócenie uwagi na pkt. 5  

tabelki. Podkreślił, że to są nasze miejskie pieniądze. Po analizie zestawienia przychodów,  

kosztów i wyniku straty należy zastanowić się czy tak powinno to wyglądać, że OSiR wciąż 

przyjmuje na siebie nowe zadania jak np. Suwałki Arena. W ostatnim czasie oddano                        

w dzierżawę przystań w Starym Folwarku co prawdopodobnie przyniesie zamiast strat, kilka 

złotych przychodu. Przekazano w dzierżawę zespół saun w Aqaparku gdzie również liczymy 

na pokrycie kosztów, a nawet lekki przychód. Stadion piłkarski przynosi 32 tyś. zł. przychodu, 

a kosztów generuje 1 mln. 113 tys. zł. Zakłada się, że Suwałki Arena przyniesie stratę                      

w wysokości około 800 tyś. zł. w skali roku. Hostel Wigry przyniósł 53 tyś. zł straty. Należy 

wrócić do dyskusji czy Miasto Suwałki swoimi siłami powinno prowadzić wszystkie obiekty. 

Przykładowo siłownia przy OSiR miała po inwestycji w sprzęt przestać przynosić straty ale tak 

się nie stało. Zdaniem Prezydenta Miasto powinno skupić się nad tym co musi prowadzić, a nie 

na działalnościach które nie do końca wychodzą i przynoszą straty. Miasto zabiega o środki na 

remonty boisk piłkarskich typu Orlik. W zeszłym roku złożono wnioski do Ministerstwa Sportu 

na remont boiska przy Szkole Podstawowej nr 2 i nr 7. Wnioski nie uzyskały dofinansowania. 

W tym roku je ponowiono i czekamy na pozytywne rozpatrzenie. Baseny mają 3 mln 26 tyś zł 

straty. Będziemy remontować zaplecze basenu przy Szkole Podstawowej nr 10 ale dostrzega 

się konieczność, oddania jednego z basenów do prowadzenia dla podmiotu zewnętrznego co 

mogłoby ograniczyć straty.    

 

Waldemar Borysewicz dodał, że w przyszłości do sprawozdania doda taką pozycję jak 

utracone dochody, Jako przykład podał siłownię, z której korzysta głównie MKS Ślepsk                  

i KS Wigry. Kluby te mają 90 % zniżki i odbywają codzienne zajęcia. Gdyby nie te zniżki to 

siłownia byłaby na plusie. W Aqaparku również większość klientów jest objęta zniżkami. 

Obecnie 80 % załogi Aqapqrku przebywa na zaległych urlopach. Staramy się w tej chwili 

prowadzić drobne remonty.  

 

Kamil Lauryn poprosił dyrektora OSiR o przygotowanie analizy ile godzin w tygodniu                  

i miesiącu na siłowni spędziły Wigry i Ślepsk. 

 



7 

 

Wojciech Pająk w temacie wykorzystania Suwałki Areny i widowiska sportowego MKS 

Ślepsk, stwierdził, że suwalska rodzina przychodząc na mecz płaci za wejście około 100 -150 

zł. Zapytał o koszt wynajmu sali dla Ślepska. 

 

Waldemar Borysewicz odpowiedział, że koszt wynajmu Suwałki Arena dla MKS Ślepsk to 

około 600 zł. za mecz. Za imprezę kulturalną komercyjną OSiR pobiera 20- 25 tyś. zł. 

 

Jacek Niedźwiedzki zapytał jest to zysk i czy zostały policzone koszty. 

 

Czesław Renkiewicz- Prezydent Miasta Suwałk odpowiedział, że koszty dzienne 

funkcjonowania Suwałki Arena to około 6 tyś. zł.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, wobec czego Przewodniczący Komisji stwierdził,  

że Sprawozdanie z wykonania rocznego planu działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji                   

w Suwałkach za 2019 rok, zostało przyjęte z prośbą do dyrektora OSiR o uzupełnienie danych. 

 

 

Ad pkt. 7 

Ranking rywalizacji sportowej młodzieży w Mieście Suwałki (Końcowa klasyfikacja 

współzawodnictwa szkół w roku szkolnym 2018/2019 oraz System Sportu Młodzieżowego 

punkty zdobyte przez suwalskie kluby w latach 2013-2018).  

Ranking stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Miłosz Stachurski syntetycznie omówił ranking. 

Jacek Niedźwiedzki stwierdził, że Suwałki są na trzecim miejscu. Zapytał kto jest przed nami. 

Miłosz Stachurski odpowiedział, że przed nami są Sokółka ( Powiat Sokólski) i Białystok. 

Jacek Niedźwiedzki zapytał w czym Sokółka zdobywa więcej punktów. 

Czesław Renkiewicz- Prezydent Miasta Suwałk odpowiedział, że biegi przełajowe, 

lekkoatletyka. Warto zauważyć, że od 2014 roku piłkarze nie przynieśli punktów Suwałkom.  

Więcej głosów w dyskusji nie było, wobec czego Przewodniczący Komisji stwierdził,  

że informacja dotycząca Rankingu rywalizacji sportowej młodzieży w Mieście Suwałki 

(Końcowa klasyfikacja współzawodnictwa szkół w roku szkolnym 2018/2019 oraz System 

Sportu Młodzieżowego punkty zdobyte przez suwalskie kluby w latach 2013-2018)              

została przyjęta. 

 

Ad pkt. 8 

Wolne wnioski. 

 

Bogdan Bezdziecki poprosił o wytypowanie jednego członka Komisji do Zespołu do 

Opracowania Strategii Zrównoważonego Rozwoju. Wytypowano radną Annę Marię 

Gawlińską. 

 

Czesław Renkiewicz- Prezydent Miasta Suwałk przybliżył specyfikę pracy podczas 

opracowania strategii. 

 

Tadeusz Czerwiecki zapytał o finał petycji do Bayer Media w sprawie reklamy przy ulicy 

Wojska Polskiego obok Szkoły Podstawowej nr 4. 
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Ewa B. Sidorek odpowiedziała, że reklama stoi na terenie prywatnym i Miasto nie ma wpływu 

na prywatne treści. 

 

Anna M. Gawlińska zapytała dlaczego nie jest posprzątane przed budynkiem Urzędu 

Miejskiego. 

 

Ewa B. Sidorek odpowiedziała, że śmieci prawdopodobnie zostały przywiane przez wiatr, 

ponieważ w dzień było czysto.  

 

Więcej pytań i wniosków nie było, wobec czego Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie.  

 

Na tym protokół zakończono.    

 

 

Przewodniczący  

Komisji Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Bogdan Bezdziecki 

 

 

 
Protokół sporządził: 

 

Marcin Andrzej Szypulski 

Kierownik Biura Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


